
Generalforsamling i afdeling 1, Risskov  
Afdeling l's generalforsamling den 16. okt. åbnedes med velkomst af formanden, Erling 
Rasmussen. Formanden præsenterede afdelingens nye fane for generalforsamlingen, 
hvorefter den overraktes til fanebærer Bolding Jensen.  
Egon Christensen valgtes til aftenens dirigent. I sin beretning omtalte formanden 
arbejdstidsnedsættelsen, som nu pr. 1. november er gennemført for hele hospitalet. 
Formanden beklagede, at nedsættelsen ikke var sket samtidig for hele personalet og pr. 1. 
juni.  
Kom ind på forkastelsen af de fremsatte forslag til ny tjenestemandslov, mente, at der nu 
snart vil ske noget igen, efter at tjenestemandskommissionen har genoptaget arbejdet. På 
CO I-kurset på Knudshoved havde man fået det indtryk, at alle parter var interesseret i at 
få loven færdigbehandlet, så den kunne træde i kraft 1. april 1969.  
Erling Rasmussen sluttede sin beretning med at udtrykke glæde over, at afd. 1 nu har fået 
eget kontor.  
For regnskabet, der var optrykt og omdelt, redegjorde kassereren, Henning Lyager. . 
Under eventuelt var der som sædvanlig stor spørgelyst.  
N. Krogh ville gerne vide, om der var faste retningslinier for den halve time.  
Erling Rasmussen svarede, at den halve time skal afvikles inden for månedsnormen. Det 
er overladt til den enkelte patientafdeling selv at tilrettelægge afviklingen.  
Kurt Pedersen redegjorde for arbejdet med børnehaven, som man regner med kan åbne til 
foråret. Enkelte medlemmer fandt det uheldigt og beklageligt, at børnehaven skal følge de  
kommunale børnehavers åbningstider hospitalet lukker jo ikke på søn- og helligdage, og 
personalet skal så fortsat have 2 plejesteder til deres børn.  
Formanden forklarede om feriers afvikling skyld og tilgodehavende i det nye 
fridagssystem.  
Generalforsamlingen sluttede med, at man sang: "Altid frejdig, når du går".  
Carl Hansen.  


